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P R O T O K Ó Ł NR XI/2024 

 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Drawnie zwołanej 

na dzień 23 grudnia 2024 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Drawnie Pan Aleksander Dementiew o godz. 905 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości poinformował, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Nieobecni radni: Patryk Krykwiński, Sławomir Nowak 

 

/Lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanową załącznik Nr 1, 2, 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

Porządek obrad 
                                                                   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad X sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr VIII i IX. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

5. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej oraz Komisji Rady za 2024 rok. (druk nr 68) 

6. Podjęcie uchwał w sprawach:  

zmiany uchwały budżetowej Gminy Drawno na 2024 rok, (druk nr 69) 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042, (druk nr 70) 

uchwalenia budżetu Gminy Drawno na 2025 rok, (druk nr 71) 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2025-2042, (druk nr 72) 

zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 29 listopada 

2022r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Drawno na 

lata 2023-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji, (druk nr 73)    

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu Dominikowo oraz 

fragmentu Chomętowo, gmina Drawno – część A. ( druk nr 74)  

      7. Wolne wnioski i zapytania.  

8.  Zakończenie obrad X sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Pkt 2 porządku obrad - Uwagi do porządku obrad.  

 

Burmistrz zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik (druk nr 76) 

 

Głosowanie.  

 

Przewodniczący Rady –  zapytał, kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik (druk nr 

76) 

 

Wyniki glosowania. 

Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody 
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ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik (druk nr 76) (2024-12-23 09:06:45) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna 

ustawowego składu rady) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że porządek obrad dzisiejszej sesji został poszerzony o projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik (druk nr 

76) 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:02:00 do 00:03:14/ 

 

 

Pkt 3 porządku obrad - Przyjęcie protokołu z sesji nr VIII i IX. 

 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr VIII 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr VIII poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr VIII ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr VIII (2024-12-23 09:07:35)2. 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr VIII został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:07:38 do 00:08:34/ 

 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr IX 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr IX poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr IX ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr IX (2024-12-23 09:08:20). 
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przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr IX został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:03:15 do 00:04:50/ 

 

 

Pkt 4. porządku obrad - Sprawozdanie Burmistrza między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 22.11.2024 r. do  

dnia 17.12.2024 r.  

 

Pytań do sprawozdanie nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 4 do niniejszego protokołu. / 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:04:51 do 00:17:24/ 

 

Pkt 5. Porządku obrad – Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej oraz Komisji Rady za 2024 rok. 

(druk nr 68) 

 

Przewodniczący Rady – przedstawił sprawozdanie z pracy rady Miejskiej w Drawnie oraz Komisji 

Rady za 2024 rok. 

 

Pytań do sprawozdania nie  było 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:17:25 do 00:19:04/ 

 

Pkt 6 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach: 

 

1/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Drawno na 2024 rok (druk nr 69) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie 

wnosi żadnych zmian do projektu. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drawno na 2024 rok (druk nr 69) 

(2024-12-23 09:23:46) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:19:05 do 00:20:12/ 

 

/Uchwała Nr XI/48/24 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. / 

 

 

2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042 (druk nr 70) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że druk projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2042 jest dostosowaniem wieloletniej prognozy finansowej do wielkości wynikających z 

budżetu na 2024 rok. Nie wnosi zmian do projektu uchwały. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042 (druk 

nr 70) (2024-12-23 09:24:51) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:20:13 do 00:22:17/ 

 

/Uchwała Nr XI/49/24 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. / 

 

 

Przerwa od godz. 924 do godz. 932 

 

 

3/ uchwalenia budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 71) 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał uchwałę nr 50.32.9.2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 29 listopada 2024 r. w sprawie wydania opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Drawno na 2024 rok oraz uchwałę nr 50.32.10.2024 w sprawie wydania 
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opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie budżetu Gminy Drawno na 

2025 rok.   

 

Burmistrz – powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie wnosi 

żadnych zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 71). 

(2024-12-23 09:44:42) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:29:18 do 00:43:06/ 

 

/Uchwała Nr XI/50/24 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. / 

 

  
4/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2025-2042 (druk nr 72) 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał uchwałę nr 50.32.11.2024 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 29 listopada 2024 r. w sprawie wydania opinii o projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2025-2042.  

 

Burmistrz - powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie wnosi 

żadnych zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2025-2042. 

(druk nr 72) (2024-12-23 09:50:32) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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/Przedział czasowy z nagrania od:00:43:07 do 00:46:59/ 

 

/Uchwała Nr XI/51/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu./ 

 

 

5/ zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 29 listopada 2022r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Drawno na lata 2023-2030 oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (druk nr 

73) 

 

Sekretarz Gminy – powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie 

wnosi żadnych zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z 

dnia 29 listopada 2022r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Drawno na lata 2023-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji (druk nr 73) (2024-12-23 09:52:30) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:47:00 do 00:48:59/ 

 

/Uchwała Nr XI/52/24 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. / 

 

 

6/ miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu Dominikowo oraz 

fragmentu Chomętowo, gmina Drawno – część A ( druk nr 74) 

 

Burmistrz - powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie wnosi 

żadnych zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu 

Dominikowo oraz fragmentu Chomętowo, gmina Drawno – część A (druk nr 74) (2024-12-23 

09:53:54) 
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przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:49:00 do 00:50:20/ 

 

/Uchwała Nr XI/53/24 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. / 

 

 

7/ zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik (druk nr 76) 

 

Sekretarz Gminy – powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie 

wnosi żadnych zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusja. 

 

Radny Janusz Lewandowski – zapytał za jaki okres występują zaległości w opłatach za odbiór 

odpadów komunalnych.  

 

Burmistrz – powiedział, że zaległości w opłatach za odbiór odpadów występują od co najmniej pięciu 

lat.   

 

Zamkniecie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik (druk 76) (2024-12-23 09:56:38) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 12 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:50:21 do 0:53:05/ 

 

/Uchwała Nr XI/54/24 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. / 
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Pkt. 7 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Burmistrz – powiedział, że wnioski radnych, które zostały złożone na posiedzeniach komisji rady 

będą realizowane. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – podziękował burmistrzowi za wykonanie kanalizacji w Barnimiu. 

Zaproponował zorganizowanie spotkania z mieszkańcami Kiełpina, którzy mają bardzo dużo spraw 

do omówienia. 

Prosi o naprawę drogi do Zdanowa, która jest w bardzo złym stanie. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – podziękował panu burmistrzowi, pani skarbnik oraz pracownikom 

referatu planowania, inwestycji i ochrony środowiska za wykonane inwestycje w Zatomiu. 

 

Burmistrz – powiedział, że starał się dopilnować, aby rozpoczęte inwestycje w Zatomiu zostały 

dokończone. Podziękował swoim współpracownikom za dobrze wykonaną pracę. 

 

Burmistrz  

- w sprawie spotkania z mieszkańcami Kiełpina – powiedział, że jest otwarty na spotkania z 

mieszkańcami gminy, 

- w sprawie remontu drogi do Rościna – powiedział, że wnioski radnych będą realizowane na 

początku przyszłego roku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Adam Emilianowicz – podziękował wszystkim osobom, które dokonały 

dobrowolnych wpłat na upominki dla samotnych seniorów z naszej gminy. Podziękował również 

wszystkim osobom, które użyczyły swoich pojazdów, aby dostarczyć seniorom upominki.   

 

Radna do Powiatu Małgorzata Buchajczyk – powiedziała, że wsparcie dla seniorów było również ze 

strony Pani Wioletty Kaszak Starosty Powiatowego w Choszcznie oraz Pana Mariusza Adamkiewicza 

Prezesa Zachodniopomorskiego Banku Spółdzielczego w Choszcznie. 

Poinformowała, że Spółdzielnia Socjalna nad Drawą wygrała przetarg na sprzątanie Drawna na 2025 

rok. Spółdzielnia otrzymała środki z Krajowego Planu Odbudowy na zakup sprzętu elektrycznego, 

który będzie jeździł po mieście. Powiedziała również, że firma przystąpiła do przetargu na sprzątanie   

drogi wojewódzkiej. Na chwilę obecną przetarg nie został jeszcze rozstrzygnięty.   

  

Przewodniczący Rady - poinformował, że do biura rady wpłynęło pismo Dyrektora Drawieńskiego 

Ośrodka Kultury o wsparcie działań w formie ufundowania nagrody radnych Rady Miejskiej w 

Drawnie w finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, która tradycyjnie będzie główną nagrodą w 

grze „Los Szczęścia”.  

  

Burmistrz – poinformował, że w dniu 27 grudnia 2024 r. Urząd Miejski w Drawnie będzie zamknięty. 

Dzień ten został odpracowany przez pracowników w listopadzie br. 

 

     

Pkt. 8 porządku obrad - Zakończenie obrad XI sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady – wobec wyczerpania porządku zamykam obrady XI sesji Rady Miejskiej w 

Drawnie. Godz. 1015. 

 

 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczył: 

Dorota Maciejewska                                                                                  Aleksander Dementiew 

 

Szczegółowy przebieg sesji jest dostępny na stronie www.drawno.pl w zagadce System Rada.  


